

Measure the height of the wall to determine the appropriate size for the top-end panels.

Measure the length of the wall to determine the appropriate size for the side-end panels.

Calculate the number of top-end panels required and cut them to size.

Count the number of side-end panels needed and cut them to size.

Panels can be cut with a utility knife. Use a straight edge to ensure precise cuts.

Apply glue at the back of one panel.

Attach each panel to the wall and press firmly for 15 seconds.

Continue the process by glueing and attaching the panels one by one until the entire wall is covered.

Once the wall is fully covered, remove the protective film from the panels.

Complete the installation by wiping the panels with a damp cloth to remove any excess glue, while pressing firmly to ensure all panels are securely attached to the wall.

Mesurez la hauteur du mur pour déterminer la taille appropriée des panneaux de fin supérieur.

Mesurez la longueur du mur pour déterminer la taille appropriée des panneaux de fin latéral.

Calculez le nombre de panneaux de fin supérieur nécessaires et coupez-les à la taille.

Comptez le nombre de panneaux de fin latéral nécessaires et coupez-les à la taille.

Les panneaux peuvent être coupés avec un couteau utilitaire. Utilisez une règle pour garantir des coupes précises.

Appliquez de la colle à l'arrière d'un panneau.

Fixez chaque panneau au mur et appuyez fermement pendant 15 secondes.

Poursuivez le processus en collant et fixant les panneaux un par un jusqu'à ce que le mur entier soit couvert.

Une fois le mur complètement couvert, retirez le film protecteur des panneaux.

Terminez l'installation en essuyant les panneaux avec un chiffon humide pour enlever l'excédent de colle, tout en appuyant fermement pour garantir que tous les panneaux sont bien fixés au mur.